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Actieplan autisme  -  Herimplementatie

In de beleids- en begrotingstoelichting (BBT) 2021 voor het domein Welzijn, 
Volksgezondheid, Gezin en Armoedebestrijding wordt het voornemen gesteld om het 
actieplan autisme te herimplementeren. 

Het is dan ook belangrijk dat autisme meer bekend moet zijn bij de bevolking en dat 
mensen weten hoe ze er het best mee om kunnen gaan. Sensibilisering blijft nodig.

Op mijn vragen daarover tijdens de begrotingsbesprekingen kreeg ik niet echt concrete 
antwoorden. Hierbij heb ik dan ook de volgende vragen voor de minister.

1. Is het vorige actieplan autisme geëvalueerd? Wat was het resultaat?

2. Wat houdt de nieuwe opdracht in die wordt uitgeschreven?

3. Worden de moeilijkheden die mensen met autisme hebben ervaren naar aanleiding 
van de coronacrisis, meegenomen in het nieuwe, te herimplementeren actieplan 
autisme?



WOUTER BEKE 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 236 van 18 december 2020
van TINE VAN DER VLOET

De Vlaamse Regering keurde op 27 januari 2017 het ‘Strategisch Plan: verhoogde 
participatiekansen voor personen met autisme creëren’ goed. 
Dat plan had een Vlaamse overheid brede impact en we zijn dan ook gestart met een 
heel grote overlegtafel die geleidelijk aan evolueerde naar het inzetten op een aantal 
speerpunten die het verschil maken. Die punten zijn bepaald in overleg met de 
beleidsgroep waarin personen met autisme meedenken. 
In de huidige legislatuur 2019-2024 willen we die speerpunten verder uitdiepen. De 
definitieve keuzes daarover hebben we evenwel nog niet kunnen maken, mee vanwege 
de COVID-19-context die ons ertoe noopte andere prioriteiten te leggen. 
In elk geval geldt daarbij als uitgangspunt een generieke benadering. Door verschillende 
accenten vast te leggen denken we een breed en gevarieerd toepassingsgebied te 
kunnen afdekken. Het ‘herimplementeren’ impliceert overigens geen oproep, het gaat 
erom dat we willen voortbouwen op de ervaringen van de voorbije drie jaar.  


